
 REFERAT - AFDELINGSBESTYRELSESMØDE 

AFDELING 33 (BIRKE/- BØGESKOVEN) 
 

 
 

Dato: 8. Januar 2019 
Tilstede: 
Bestyrelsen: Henriette Jensen, Lene Hilden, Bennie Spilker og Jan Sørensen 
Suppleanter: Sara Malm  
Øvrige: Dan Levin Hansen (Driften) 
Fraværende: Rikke Hofvander 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referat tidligere godkendt via mail. 
  

2. Nyt fra Driften 
• Bestyrelsen forespurgte til flere ting på aktivitetslisten bl.a. udendørs lamper til 

710.000. 
De forskellige ting skal bare stå på aktivitetslisten for at de evt. Kan undersøge og 
sættes i gang. Hvis det ikke er nødvendigt, er det ikke noget DER skal laves. 
Ved lamperne kan det dog, måske give god mening, da der på sigt vil være en 
besparelse på de nye energikilder. 
Beslutning: Bestyrelsen skal beslutte om vi vil have indhentet tilbud som loven 
foreskriver. 

• Skrivelse omkring fuger der ikke er som de skal væres sendes ud i løbet af januar af 
Driften. 
Beslutning: Driften får i løbet af januar sendt information ud til beboerne. 

• En beboer har henvendt sig, da man undrer sig over, at der er forskellige beløb for at 
være med i ordningen om at få malet skure. 
På trods af, at formanden i december har fremsendt materialet til driften, virker det 
ukendt for dem. 
Beslutning: Dan undersøger nærmere. 

• Fugt problem har en stor del af vores beboere blev drøftet med driften. 
Beslutning: Dan ønsker at de berørte beboere skriver en mail til gb@gb.dk att: Dan 

Levin Hansen 
• P-pladser der ikke bruges i Birkeskoen (tidligere handicappladser) vil vi gerne have 

ændret til almindelig p-pladser (ud for nr. 150-160) og samtidig vil vi gerne have 
fjernet “øen” lige overfor (ud for nr. 134-136) - det er tidligere blevet nævnt, at det 
kan klares af eget personale. 
Beslutning: Dan undersøger hvad det kan gøres og hvad det evt. vil koste 

• Der er kommet en henvendelse fra en opgang der ønsker dørtelefoner, da 
forskellige personer tager ophold i opgangen. 
På trods af, at formanden i december har fremsendt materialet til driften, virker det 
ukendt for dem. 
Beslutning: Dan undersøger hvilke muligheder der er og hvad vi kan gøre i 
henhold til vores vedtægter. 

• Vi ønsker oplyst, hvad det vil koste at få sat skilte op hvor der står “Forbeholdt 
beboere i Birke-/ Bøgeskoven”. 
Beslutning: Dan undersøger priser mv. 

• Bestyrelsen påtaler, at nogle skure bag materialegården konstant står med lys. 
Beslutning: Dan undersøger hvem der står for det og hvem der egentlig 
betaler for dette og om der evt. kan sættes timer eller andet på 

mailto:gb@gb.dk


 

3. Status på Driftsager, haver mv. 
 
Taget under punkt 2 
 
 

4. Meddelelser fra formanden. 
Intet til ref. 
 
 

5. Informationer – Bordet rundt 
Intet til ref. 
 
 

6. Nyt fra Caféen  
Intet nyt 
 
 

7. Nyt fra OB 
Intet nyt 
 
 

8. Nyt fra SU 
Lene møder til SU møde for Rikke den 21. Januar 2019 
 
 

9. Fastelavn 
Beslutning:  Bestyrelsen skriver på Facebook at man skal bruge 5 frivillige for at det kan blive 
til noget. 

10. Legeplads 
På trods af mail-korrespondance mellem driften og formanden, er der nu tvivl om, hvor vidt vi 
har penge til at finansiere en ny legeplads. 
Der er indhentet et tilbud på en legeplads til kr. 253.398,75 
Beslutning: Bestyrelsen ønsker undersøgt, hvor vidt det er muligt for os at få finansieret en 
legeplads i 2019 eller hvad administrationen tænker vi bør gøre. 
 

11. Informationsmøde 7. januar 
Der var en god dialog om mødet med GB i går, generelt positivitet overfor selve mødet. 
 

12. Indkommen post 
Intet nyt 
 

13. Helhedsplanen 
Dan oplyser, at man i dag er blevet lovet svar inden for 14 dage. 
 

14. Hvissinge Nyt 
Rikke skriver et indlæg. 
 



 
 
 

15. Eventuelt 
Der var besøg af 2 beboere, der var generede af fugtproblemerne og gerne ville høre hvad de 

kunne gøre. 

Bestyrelsen kunne oplyse, at vi netop havde vendt den med Driften, da vi havde set indlægget 

og debatten i vores Facebook gruppe. 

Som nævnt under punkt 2. skal de berørte beboere skrive til GB. 

 
 


